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§ nr Ärende Ansvarig 
§ Mötet öppnas 

Malin Peltola hälsade alla välkomna.  
 

 

§  Val av justeringsman 
Ulrika Wahlgren valdes till att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 
 

 
 

§ Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 
 

§  Rapporter  
 
Ekonomin:  
Vi inväntar sista rapporten från kommunen för att kunna stämma av året  

Ungdomssektionen: 
Inget nytt att rapportera. 
Ett omtag behöver tas av nya styrelsen efter årsmötet  

Tävlingssektionen: 
Rapport skickades ut till styrelsen innan mötet.  
Utdrag från rapport enl nedan: 
Dressyrtävlingen som var planerad till v.14 är flyttad till v. 17, då den 
krockade med när liggande tävling.  
Är i uppstart för tävling i WE. Möte ska hållas med vår ridlärare Carolina 
och Malin K för vidare information om WE.  
 

Ridskolan: 
Rapport skickades ut till styrelsen innan mötet.  
Utdrag från rapport enl nedan: 
Ridskolans vårtermin startade v.2. Det är för närvarande 176 inskrivna 
elever på ridskolan vilket innebär att vi ligger en del efter det budgeterade 
målet. Vårterminens mål blir därför att arbeta med just elevantalet och 
rekrytering av nya elever. Det är för vårterminen inplanerat en hel del 
aktiviteter som redan nu har presenterats: 
-Tävlingsgruppen fortsätter som tidigare 
- Förberedelsegrupp, nyhet för vårterminen. Fokus på förberedande 
insatser för Grönt Kort.  
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-Nybörjarkurs för vuxna 
-Minispecial, nyhet för vårterminen. En hoppkurs som sträcker sig över 
hela vårterminen.  
-Pay and Jump, första omgång 10/2 
-Småhästridning  
-Sportlovsaktiviteter v.8 

Onsdag v. 7 kommer ridlärarutbildningen i Olofström på studiebesök till 
ridskolan med rundvandring och de kommer även att titta på kvällens 
lektioner. Vi kommer även v. 9 - 11 att välkomna en ridlärarstudent som 
gör sin praktik hos oss. 
 
Kludden är såld och flyttar till sitt nya hem 1/2 

Web- och informationsektionen: 
Rapport skickades ut till styrelsen innan mötet.  
Utdrag från rapport enl nedan: 
Nyhetsbrev med information från valberedningen har skickats ut till alla 
medlemmar. Information om årsmötet har lagts ut och fortsätts att delas 
fram tills anmälningstiden går ut. 

Information om RedLocker har lagts ut på våra sociala medier, med mycket 
positiv respons. 

Ny anläggningsskiss och situationsplan har tagits fram. Dessa bifogas till 
rapporten och godkänns på mötet. Dessa ska läggas ut på hemsidan, samt 
skrivas ut och sättas upp på anläggningen.  

Årskalendern för 2024 är uppdaterad på hemsidan och fylls på 
kontinuerligt. Information om tävlingarna för 2024 har uppdaterats på 
hemsidan. Information om nya anläggningskortet för häst har lagt ut. 

Julkalendern är klar, med mycket positiv respons från vår medlemmar på 
utvärderingen som gjordes på sociala medier i mellandagarna. Vinnarlista 
finns på hemsidan. 

Info om årsmötet skickas ut igen med nästa nyhetsbrev.   

Cafeteriasektionen: 
Inget nytt att rapportera 
 
Anläggningskommiten: 
Allt fungerar bra, personalen kör numera banorna  
 

§  Övriga frågor 
 
Nominering Firés Minnespris: 
Vinnare utsedd och presenteras på årsmötet. 
 
Nytt pris för 2024: 
Förslag på att ta fram nytt pris för 2024 togs upp på 
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föregående styrelsemöte.  
Inget beslut om att ta fram något pris utöver de vi har gjordes 
på mötet. En diskussion om att nominera de mer osynliga på 
klubben fanns.  
 
Mål för 2024 för hela klubben: 
Malin P skriver ihop  och summerar  
En punkt som lyfts är US, där nya styrelsen behöver ta ett 
omtag  
 
Räddningstjänsten: 
Malin P har en dialog med räddningstjänsten ang om att de 
kommer hit och kollar anläggningen, pratar med personalen i 
förebyggande syfte.  
Det stäms av med räddningstjänsten också så att de vet att de 
inte ska köra på cykelvägen för att komma till anläggningen  
 
Pågående investeringar: 
Listan med investeringar är skickad till kommunen och vi 
inväntar svar på besked.  
 
Verksamhetsberättelse: 
Ska sammanställas inför årsmötet. 
Det har varit ett aktivt år med mycket olika aktiviteter  
 
Projektstöd SISU: 
Kommer att hållas en medlemsdag, preliminär bokas 9 maj. 
Här kommer vi att jobba med de olika projektstöden, tex 
Träning och mens.   
 
Klubbschabrak:  
Malin K har tagit in priser på klubbschabrak för att kunna sälja 
till våra medlemmar.  
Det beslutas att hon kollar över prisförslag en gång till.  
 
 
Medlemsinput/frågor att hantera: 
Lektionsupplägg: Fråga har inkommit från en förälder 
angående lektionsupplägg för en nybörjargrupp. Vi 
återkommer med info att ridskolan fått detta till sig. 
 
Förslag har inkommit om att ha en vårcup i hoppning – frågan 
skickas vidare till tävlingssektionen.  
 
Summering av året i styrelsen: 
Det har hänt mycket, vi har gjort mycket och vi har lärt oss 
mycket. 
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Vi har mycket planerat framöver och en vision för klubben.  
Bra med möten en gång i månanden, med sommaruppehåll. 
Det har varit uppskattat att skicka in rapporteringen innan 
mötena för varje sektion.  
Bättre summering och återkoppling gällande pågående projekt 
framöver tar styrelsen med sig.  
Vi ska  också jobba på kommunikation mellan olika delar av 
klubben framöver.  
 
 
 
 

§  Mötets avslutning 
 
 

 

   
 
 
Älmhult den 28/1 2024  
 
............................................................                    .......................................................... 
Malin Karlsson , sekreterare                                       Malin Peltola, ordförande 
 
............................................................                     
Ulrika Wahlgren, justeringsman 


